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  گردهمايی در جزيره کيش

  
نشگاه انجمن فارغ التحصيلان دا

صنعتی شریف یک گردهمایی از 
دانش آموختگان و استادان این 

 دی ماه ٩ تا ۶دانشگاه در روزهای 
سال جاری در جزیره کيش تدارک 

این برنامه در چارچوب . دیده است
 مين سال ۴٠برنامه های بزرگداشت 

فته تاسيس دانشگاه ما در نظر گر
  . شده است

، دبير کل انجمن دکتر مشایخی
فارغ التحصيلان دانشگاه صنعتی 

دکتر زاهد شریف طی نامه ای به 
ریيس انجمن ، شيخ الاسلامی

همه اعضای انجمن ما را به سوتا، 
ه دشرکت در این گردهمایی دعوت کر

 .است
  

 دخواني  میصفحات بعدر د
 ساعت آفتابی 
 هماهنگی شاخه ها جلسه کميته 
 دهمایی در آلمانگر 
 گردهمایی در سوئد 
گزارش رادیو فردا از گردهمایی  

 سوئد
دیدار گروه تخصصی در شمال  

 کاليفورنيا
 به گروه های تخصصی بپيوندیم 
 در گذشت دکتر برکشلی 
 از ميان خبر ها 
 ز خاطرات دکتر مجتهدیا 

  
  معرفی کتاب

  انتقال تکنولوژی

  
  ٣در صفحه 

  دريک پيروزی ديگر
  ق جامعه علمی ايراندفاع از حقو

  
دکتر انجمن ما و بنيانگذار آن، 

ریان کارزار پر ج، در فریدون هژبری
شور و موفقيت آميزی که در سال 

 IEEEپيش در مبارزه با تضييقات 
داشتند، شهرت زبان زدی در در 

 انجمن ما .سراسر جهان پيدا کردند
در ميان جامعه دانشمندان و 
متخصصين ایرانی به عنوان یک 
پشتيبان خستگی ناپذیر و قابل 

  .اطمينان دیده می شود
به همين دليل هنگامی که ماه 

 تضييقات جدیدی و این بار از گذشته
 AIAA فضای آمریکا-سوی انجمن هوا

در مورد متخصصين ایرانی به اجرا 
ان این تضييقات بلافاصله يدرآمد، قربان

 فریدون دکتربه انجمن ما و 
ر بين ، مسئول کميته اموهژبری

  . الملل انجمن ما، مراجعه کردند
انجمن  از این قرار بود که موضوع
AIAA تصميم گرفت از انتشار مطالب 

علمی فرستاده شده از سوی 
نی ساکن در داخل امتخصصين ایر

ایران در تشریات خود جلوگيری کند و 
همچنين اجازه مطرح شدن این 
مطالب را در کنفرانس های خود 

قربانيان این  اضفریاد اعتر. ندهد
تضييقات خيلی زود به گوش انجمن 

 با  هژبری فریدوندکترما رسيد و 
 بين المللی خود وارد توان و وزنتمام 

جالب توجه این است که  . کارزار شد
این اگر انجمن ما برای پيروزی در 

 به زمانی بيش IEEE در مقابل چالش
از یک سال نياز داشت، این بار تنها 

 چند ی بود تا با کافچند هفته
 و انتشار چند چند مصاحبه ،اطلاعيه 

 خطا مقاله در نشریات معتبر علمی
کاران را ابتدا به عقب نشينی و در 

 به پذیرش شکست کامل تنهای
 همه اعضا و دوستداران .وادارد

انجمن ما حق دارند که از این پيروزی 
دکتر و داشتن شخصيتی مانند 

 . به خود ببالندفریدون هژبری
ت انجمن سوتا در واقع دفاع از تقوی

منافع منخصصين ایران در داخل و 
  .خارج از ایران است

  دکتر الهه انسانیگفتگو با 

  
  الهه انسانی: نام
  فرانسيسکوسن  :سکونت محل
 سید مهنریيس دانشکده: شغل
دانشگاه ایالتی سن  در عمران

  فرانسيسکو
ی اجازه می خانم دکتر انسان -١

خواهيم این گفتگو را با پرسش 
در مورد  سابقه تحصيلی شما 

  .ز کنيماآغ
 خورشيدی و به بيان ١٣۵٠من ورودی 

دیگر دوره ششم دانشگاه صنعتی 
در رشته ) آریامهر سابق(شریف 

ترای  دک.مهندسيی شيمی هستم
 خود را در رشته مهندسی عمران

اضر ریاست ح در حال .دریافت کردم
عمران را در مهندسی  دانشکده

دانشگاه ایالتی سن فرانسيسکو بر 
یک شرکت در ضمن . عهده دارم

صنعت و علم "مهندسی به نام 
  تاسيس کرده و ادارهرا نيز " عملی

  .می کنم
 یخانم دکتر انسانی شما یک -٢

از چهره های سرشناس و دوست 
داشتنی در هر سه گردهمایی 
سراسری انجمن در سن دیه گو، 

ممکن . هایدلبرگ بودیدتورنتو و 
است دليل این علاقه تان را به 
شرکت در گردهمایی های انجمن 

  با ما در ميان بگذارید؟
بله من در هر سه گردهمایی انجمن 
حضور داشتم و وقتی الان به آنها نگاه 

یکی از نظر . می کنم، دو چيز می بينم
 این گردهمایی ها برای من شخصی
 بار است و می بينم که هر ضروری

دیدن دوستان نشان می دهد که 
تجربيات ما در زندگی اساس و جوهر 

در آلمان . ما را عوض نمی کند
ستانی را دیدم که از ایران آمده دو

.  سال ندیده بودم٢٠بودند و بعضی را 
که هفته پيش از هم   انگار،با این حال

  .جداشده بودیم
  بقيه در صفحه بعد

  ٣٠ شماره
  ١٣٨۴ خرداد
  ٢٠٠۵  ژوئن

  ١صفحه 
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  گفتگو با دکتر انسانیدنباله 

  
  دکتر انسانی به همراه همسرشان وخانم 

   در هايدلبرگ آقايان مکاره چی و مرتضوی
جنبه دیگر حضور در این گردهمایی ها جنبه عمومی آن 

تبادل نظر و بویژه راهنمایی به دانش آموختگان دوره . است
مثلا در . های بعدی، می بينم که خيلی با ارزش است

بسيار به راهنمایی در آلمان دوستان جوانی را دیدم که 
مورد تصميم گيری در رابطه با آینده تحصيلی و کاری شان 

این کمکی است که در هيج جای دیگر به . احتياج داشتند
بهتر از همه تبادل . این صميميت در دسترس شان نيست

و آموختن از آنها نه تنها در مورد نظر ما با استادان سابق 
ورد مسائل مربوط به مسائل مهندسی، بلکه مشورت در م

مدیریت و حتی فعاليتهای فوق برنامه که بسيار لذت بخش 
  .بود
هایدلبرگ نخستين گردهمایی گردهمایی  -٣

به عنوان یک فرد . انجمن در خارج از قاره آمریکا بود
نظرتان  و مقيم کاليفورنيا چه احساسی داشتيد

 چيست؟
 بسيار  در هایدلبرگخضور کاليفورنيا از ساکنبه عنوان فردی 

بویژه از اینکه در جایی دوردست که برایم خاطره . لذت بردم
ای نداشت در کنار دوستانم باشم برایم بسيار لذت بخش 

 با ا و تاریخی، و گردشب دیدن هایدلبرگ، این شهر زی.بود
 و همچنين شام در کاخ  در خيابانهایشدوستان عزیرم

 به جا  به یاد ماندنی گرانبهایخاطرات تاریخی برای من
 .د مانده که برای هميشه در ذهن من باقی خواگذاشت

اميدوارم با شرکت در گردهمایی های بعدی این خاطرات 
  . هرچه بيشتر و بيشتر شود

در جند سال اخير شاخه های انجمن رشد  -۴
شما نقش شاخه ها را در . چشمگيری داشته اند

  رشد انجمن چکونه ارزیابی می کنيد؟
شاخه ها بسيار خوب است چون به نظر من شکل گيری 

باعث نزدیکی افراد محلی به یکدیگر می شود و به افزایش 
تجربه شاخه ها . مجموعه انجمن در کل هم می افزاید

  .می تواند کمک زیادی از نظر ایده به مجموعه انجمن بکند
خانم دکتر انسانی شما از فعالين دفاع از حقوق  -۵

گونه نقش زنان را در انجمن چ. زنان هستيد
  ارزیابی می کنيد؟

اگر تعداد آنها . نقش زنان در انجمن هميشه خوب بوده است
را کم می بينيم به این دليل است که تعداد زنان در دانشگاه 

شریف هميشه کم بوده است و صنعتی آریامهر و صنعتی 
له جهانی است که زنان در زمينه های ااین البته یک مس

در گردهمایی  .ندعلمی و فنی کمتر شرکت داشته ا
هایدلبرگ تعداد زیادی از زنان مسوليت های کليدی بر عهده 

شرکت زنان در هيات مدیره انجمن نيز متناسب با . داشتند
  .وزن آنها در مجموعه انجمن است

وقتتان را در اختيار  از انيکه دکتر انسانی با تشکر مجددخانم 
کار ما گذاشتيد، موفقيت های هرچه بيشتری را برای سر

  .آرزو داریم
 ساعت آفتابی

 
دوره (، دانش آموخته رشته مهندسی برق دانشگاه ما محمد باقریآقای 
 که در اين روز ها برای کار روی رساله دکترای  و مقيم تهران)چهارم

 را  مطلب زير،دنخود در مورد تاريخ نجوم در فرانکفورت به سر می بر
  .برايمان فرستاده اند

 واقع در Aiello وئن در شهرک آیلو ژ۵من روز یکشنبه 
در همایش ) بين ونيز و تریست(استان فریولی ایتاليا 

ساعتهای آفتابی شرکت کردم و یک سخن رانی با عنوان 
شهرک آیلو به . عرضه کردم" ساعتهای آفتابی در ایران"

خاطر تعداد زیاد ساعتهای آفتابی متنوع مشهور است و در 
آفتابی جدید، تعداد ساعتهای آن روز با افتتاح یک ساعت 

توجه به ساعتهای .  عدد رسيد۵٢افتابی این شهرک به 
آفتابی که در ایران سابقه طولانی دارد، اخيرا دوباره احيا 
شده و علاقمندان به نجوم، مثلثات و طراحی هنری را به 

  .خود جلب کرده است
 گزارش راديويی از گردهمايی سوئد

 روانشاد خبرنگار راديو فردا در سوئد تهيه متن زير که توسط خانم الهه
  .شده بود، چندين بار از راديو فردا پخش شد

التحصيلان دانشگاه صنعتی شریف  انجمن استادان و فارغ
یک گردهمائی در سوئد تشکيل دادند و گروهی از اعضای 

های آمریکا و اروپا تدریس  این انجمن که در دانشگاه
 ميلادی و ١٩٨٠ندگان دهه پناه. کنند، حضور داشتند می

دانشجویانی که به تازگی برای ادامه تحصيل به سوئد 
هنگامی که انجمن جهانی . اند در ميان آنها قرار دارند آمده

انتشار مقالات  IEEE مهندسان غرب، موسوم به
پژوهشگران ایرانی را تحریم کرد، این فعاليت پایدار انجمن 

 تا صنعتی شریف یا سواستادان و فارغ التحصيلان دانشگاه
آخرین . بود که در بازنگری در این تحریم کارساز شد

 در هایدلبرگ آلمان ٢٠٠٤گردهمائی این انجمن در سال 
 نفر در آن شرکت کردند، از ٥٠٠برگزار شد که بيش از 

این انجمن که مملو از نخبگان   . نفر از ایران٢٠٠جمله 
 را در ميان ایرانی است، مخترعينی چون دکتر اسد ابری

 معاون پيشين  ودکتر فریدون هژبری، استاد. خود دارد
ه صنعتی شریف و بنيانگذار اآموزش و دانشجوئی دانشگ
کت در آن آمده است و انوشه راین انجمن از آمریکا برای ش

، مسئول شاخه اروپائی این سازمان نيز از آلمان در دادزاه
  .این گردهمائی شرکت جسته است

  ٣٠ شماره
  ١٣٨۴ خرداد
  ٢٠٠۵  ژوئن

  ٢صفحه 
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  معرفی کتاب
   و مديريت استراتژيک در کشورهای در حال توسعهانتقال تکنولوژی

   به قلم دکتر گوئل کهن

  
 به زبان انگليسی از سوی به قلم دکتر گوئل کهن به تازگی" انتقال تکنولوژی و مدیریت آن در ممالک رو به رشد"کتاب 

 دانشگاه عضای هيات علمیا و همچنين از تگاندکتر کوهن از دانش آموخ.  انتشار یافته استSageانتشارات بين المللی 
  .  است و یکی از دوستداران فعال انجمن سوتاصنعتی آریامهر

از جمله مباحثی است که نه تنها نزد برنامه ، "انتقال تکنولوژی و مدیریت آن در ممالک رو به رشد"اساسی کتاب موضوع 
در ميان " گفتمان توسعه ملی"ت، بلکه سالهاست که در صدر ریزان و مدیران از اهميت و ارجحيت ویژه ای برخوردار اس

 در مفهوم بنيادی –به طور کلی مبحث انتقال تکنولوژی . قرار گرفته استکارشناسان صنعتی، دانشگاهيان و اقتصاد دانان 
 جمله ایران، به این ویژگی، چندان که باید در این کشورها، از. یک سيستم می رودبسيار فراتر از انتقال فيزیکی  –خود 

نتقال تکنولوژی از ممالک پيشرفته اشاید همين کم توجهی یا غفلت یکی از عوامل کندی فرایند . ليل نيامده استحت
و یا " جریان جا به جایی"در واقع باید توجه داشت که انتقال تکنولوزی صرفا یک . صنعتی به مناطق توسعه نيافته بوده است

اصولا پيش از شناخت اجزای اصلی مفهوم . نيست"  یا یک دستگاه از محلی به محل دیگر وسيلهکانتقال و کاربرد ی"
از همين روست که در این . خواهد بود" کند و ناقص"و یا حداقل " نا ممکن"اله آن در یک محيط تازه حجذب و است" تگنولوژی"

به مفهوم درست (ملی در انتقال تکنولوژی ر و معرفی یک الگوی منطقی و عيکتاب، مولف در جهت دستيابی به مدلی فراگ
  :، به اجمال، تکنولوژی را به مثابه یک سيستم با چهار عنصر به هم پيوسته می پذیرد)و کامل
  )Human-Ware (یعنصر انسان. ٢    )Inform-Ware(عنصر اطلاعات افزاری  .١
 )Techno-Ware(عنصر سخت افزاری . ۴    )Orga-Ware(عنصر سازمان افزاری ع.   ٣

به هم پيوسته در تکوین و در کاربرد آن تکنولوژی، موجب نقصان و حتی انحراف فرایند انتقال غفلت از هر یک از این عناصر 
  .خواهد شد

   ارزنده محسوب از بسياری جهات یک منبع "مدیریت استراتژیک در انتقال تکنولوژی به کشورهای در حال توسعه"کتاب 
 از مهندسی تا –در زمينه های متنوعی خود شگاهی پژوهنده تاليف شده است که این کتاب توسط یک دان. می شود

. اقتصاد، از مدیریت استراتژیک تا توسعه پایدار، و از ارتباطات اجتماعی تا خط مشی گذاری، تحصيل و تحقيق کرده است
تکنولوژی را به انجام رسانده، بطوریکه وظيفه تدوین وعرضه یک نگرش جامع از مفهوم علاوه بر این، کتاب مزبور به نوبه خود، 

توانسته است به سادگی و به گونه ای شفاف نشان دهد چگونه قادر خواهيم بود تکنولوژی را به صورت کامل و ثمر بخش 
 تجاری را در می نوردد تا به-برای این کار، نویسنده مرزهای محدود و تجزیه تحليل های ساده انگارانه اقتصادی. انتقال دهيم
ه مراتب دقيق تر و جامع تری برسد که در آن، زمينه وسيعی از مشخصه ها و عوامل گوناگون ساختاری، یک نتيجه ب

  . فرهنگی و انسانی به خوبی جا می افتد
با مطالعه این کتاب خواننده کاملا متوجه می شود که منبعی را در دست دارد که حاصل انباشتگی سالها پژوهش، مطالعه 

مجموعه پنجاه صفحه ای یک فهرست نسبتا جامع از ادبيات اختصاصی فراهم آمده در . لاش آکادميک استو تفحص و ت
پيوست انتهای این کتاب را باید گنجينه ای تلقی کرد که با استفاده از آن، علاقمندان و کارشناسان قادر خواهند بود تا 

  .مطالعات و نوآوریهای بيشتری را در این زمينه دنبال کنند
  

 نگاشته توسط پرفسور رابرت دیویدسون، استاد در دانشکده اطلاعات سيستم ها در دانشگاه هونگ کنگ 
The Electronic Journal on Information Systems in Developing Countries Vol. 17, BR1, 1-2, 2004
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  گردهمايی منطقه ای اسکانديناوی

  
ر منطقه شمال اعضا و دوستداران انجمن سوتا د گردهمایی

با شرکت حمع کثيری و در محيطی گرم  )اسکاندیناوی(اروپا 
و صميمی در یک منطقه یيلاقی و در کنار یکی از بزرگترین 

 ماه ژوئن ١٢ و ١١دریاچه های سوند در روزهای آخر هفته 
در این گردهمایی علاوه بر دوستداران انجمن . برکزار شد

تانی از سد، دوساکن شهرهای استکهلم و گوتنبرگ سوئ
دکتر زاهد  آقای .نروز و همچنين ایران شرکت کرده بودند

، ریيس انجمن، از طریق اینترنت در این شيخ السلامی
جلسه شرکت کردند و ضمن ارائه مهمترین فعاليهای انجمن 

دکتر  آقای .به پرسش های شرکت کنندگان پاسخ دادند
سئول  بنيانگزار انجمن و آقای انوشه هادزاد، مهژبری
 خانم . نيز در این گردهمایی شرکت داشتند، اروپابخش

الهه روانشاد، خبرنگار رادیو فردا در اسکاندیناوی، در تمام 
طول این گردهمایی حضور داشت و گزارش های ایشان از 

. اسم گردهمایی بطور روزانه از رادیو فردا پخش می شدرم
این گردهمایی به همت فعالين انجمن سوتا در سوئد و 

منوچهر وثوق، داود نوایيان، شيوا قایان آبویژه با تلاش 
  .  امکان پذیر شدفرهمند راد و خانم شهلا سلطانيه

در این گردهمایی پس از ارائه گزارشی از فعاليتهای انجمن 
روپا توسط اقای انوشه هادزاد، اقای دکتر هژبری در ا

سخنرانی خود را در مورد مقایسه شيوه تفکر علمی با 
این سخنرانی مورد . اعتقادات ماورا طبيعی عرضه کردند

استقبال شرکت کنندگان قرار گرفت و نسخه هایی از فيلم 
  . در اختيار  علاقمندان قرار گرفتزمينهتهيه شده در این 

ان با محل برگزاری گردهمایی انجمن فارغ سپس حاضر
التحصيلان دانشگاه صنعتی شریف که توسط اقای شيوا 

  .فرهمند راد ارائه شد، آشنا شدند
در انتهای این گردهمایی شرکت کنندگان فرصت یافتند تا با 

خانم  از زحمات دو نماینده انجمن در سوئد، سپاسگزاری
، نمایندگان اقای شيوا فرهمند راد و شهلا سلطانيه
  .اب کنندجدیدی را انتخ

  

  
  جمعی از شرکت کنندگان در گردهمايی سوئد

  

  آلمان درگردهمايی منطقه ای

 
 اعضا و دوستداران انجمن سوتا در آلمان روز گردهمایی

در  دکتر خاکزاربه همت و زحمات فراوان  ژوئن ۴شنبه 
محل آکادمی فنی اسلينگن در نزدیکی شهر اشتوتگارت در 

در این . وب آلمان در مخيطی گرم و صميمی  برگزار شدجن
گردهمایی علاوه بر دوستداران انجمن در آلمان، آقای 

پابرجای ما   از انگليس و همچنين یار هانری معصوم پور
.  از ایران نيز شرکت داشتندعليرضا حمزه لوییآآقای 

ویژگی این گردهمایی حضور گروهی از علاقمندان به انجمن 
نمایندگانی از جامعه . ون وابستگی به دانشگاه ما بود بد،ما

 انجمن  و همچنين ازلمانآمتخصصين ایرانی مقيم 
مهندسين ایرانی مقيم آلمان در این گردهمایی حضور 

 ما را با انجمن ،شنایی با فعاليهای انجمنآداشتند و ضمن 
، مسئول انجمن دکتر کنعانی آقای .کردندخود اشنا 

دکتر مهدی  و همچنين در آلمان،مهندسين ایرانی 
 ضمن تشکر از دعوت برای شرکت در این جلسه و روسفيد

 که این ،معرفی فعاليتهای انجمن خود، ابراز اميدواری کرد
  دیگر در ميان.همکاری در آینده ادامه و توسعه یابد

-، از مدیران شرکت آیميشایل پيچنیسخنرانان اقای 
ریم خاکزار نيز بدون ام در آلمان و همچنين دکتر ک-بی

وابستگی مستقيم به دانشگاه ما مباحث جالبی را از علوم 
آقای پيچنی در . و فنون با شرکت کنندگان در ميان گذاشتند

 Gridسخنرانی خود شرکت کنندگان را با موضوع 
Computingضمن معرفی دکتر کریم خاکزار.  آشنا کرد 

  تجربه یکدر موردتجارب خود را  فولدا "فاخ هوخ شوله"
همکاری با صنعت زش علمی در و این موسسه آممشخص

 در دکتر فریدون هژبری. به اطلاع شرکت کنندگان رساند
یک سخنرانی که مورد استقبال گردهمایی قرار گرفت، در 
مورد تفاوت ميان شيوه های علمی شناخت و باورهای 

 در یک دکتر واحدیهمچنين . حبت کردصماورا طبيعه 
را تشریح  کار مغز رده و پر محتوا چگونگیسخنرانی فش

دکتر آقای حمزه لویی نيز ضمن پخش پيام کوتاهی از . کرد
، دوستان دانشگاهی را به گردهمایی انجمن مشایخی

در رابطه با  .فارغ التحصيلان در جزیره کيش دعوت کرد
، معاون انوشه هادزادفعاليتهای انجمن در اروپا، آقای 

روپا، گزارشی از فعاليتهای انجمن انجمن و مسئول بخش ا
در ادامه سه تن . در اروپا را به اطلاع شرکت کنندگان رساند

از اعضای کميته اجرایی شاخه اروپا که استعفا کرده بودند 
شرکت کنندگان در این گردهمایی توافق . جایگزین شدند

 جهت نزدیک کردن افراد با گروه های تخصصیکردند که 
همچنين هنرمند و نقاش . يل شودتخصصهای مشابه تشک

، با ارائه تعدادی از ابولفضل توسلیانجمن ما، آقای 
کارهایشان شرکت کنندگان را با شيوه نقاشی خود آشنا 

  .کردند
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  دکتر برکشلی در گذشت

  
معاون سابق دانشجويي دانشگاه " آسري برآشلي"دآتر 

 ۴۵ در سن  ژوئن٢۶ صنعتي شريف عصر روز يكشنبه

يك - ALS  اس -ال- اي  دليل ابتلا به بيماريسالگی به
 در يكي از بيمارستانهاي شهر نيويورك -بيماري نادر مغزي

   .درگذشت
دآتر برآشلي آه استاد رشته مهندسي برق دانشگاه 
صنعتي شريف بود، چندين سال در سمت مديريت دانشکده 

 خدمت  مامهندسي برق و نيز معاونت دانشجويي دانشگاه

 ما درگذشت ایشان را به خانواده و همه  .آرده است
  .دوستداران ایشان تسليت می گویيم

  
  به گروه های تخصصی بپيونديد

  
تلاش جهت نشکيل گروه های تخصصی تا کنون انجمن در 

ما هنوز تا رسيدن به نتيجه . یی برداشته استگامها
مطلوب راهی طولانی در پيش داریم و قدمهاهایی که تا 

 که راه  استه بيشتر یادآور طلایه دارانیکنون برداشته شد
شاخه شمال کاليفورنيا تا کنون جلساتی . نشان می دهند

 همچنين یک .حول تخصص های مسترک تشکيل داده است
 & Relialibility Maintenance”"گروه تخصصی در مورد 

Safety  به . طح سراسری در حال شکل گيری استسدر
گروه های تخصصی چه در نظر می اید که تشکيل این نوع 

سطح شاخه های منطقه ای و چه سراسری مفيد است و 
در اروپا نيز در گردهمایی های اخير . باید از آن استقبال کرد

در آلمان و سوئد این نظر مورد موافقت دوستان قرار گرفت و 
  .افرادی نيز داوطلب تشکيل این گروه ها شدند

  
  )دکتر تورج نواب(متالوژی و علم مواد 

  )جوش خون دکتر( ارتباطات بی سيم ارتباطات و
  )بهزاد بنام و جهانگير بختياری(فناوری اطلاعات 

  
هدف نخستين از تشکيل گروه های تخصصی، ایجاد ارتباط 

تجربه . نزدیک تر ميان افراد با تخصص و حرفه مشترک است
انجمن های مشابه نشان داده است که ایجاد ارتباط ميان 

  کمک بزرگی در پيشبرد خبر، های مشابهافراد با تخصص
رسانی و کمک به حل مشکلات روزانه و در بلند مدت حتی 
  .برداشتن قدمهای بسيار بزرگتری در این چارجوب می باشد

ما از همه دوستانی که علاقمند به شرکت در این 
گروه ها هستند، خواهش می کنيم تا با ما تماس 

  .بگيرند
  

  انجمنایهکميته هماهنگی شاخه 
 کميته هماهنگی شاخه های انجمن با ژوئن  ماهجلسه

 نيو انگلند، ميشيگان و اروپا مناطقشرکت نمانيدگانی از 
برگزار شد و اخبار و مسائل مورد علاقه شاخه ها مورد بحث 

  .و تبادل نظر قرار گرفت
  ديدار گروه تخصصی در شمال کاليفورنيا

ال های آنالوگ اعضای انجمن با تخصص در رمينه های سيگن
 ژوئن در شهر سانی ویل جهت آشنایی با ٢٩ روز RFو 

یکدیگر و تبادل اخبار در زمينه های کاری مشترک گرد هم 
این جلسه با استقبال شرکت کنندگان قرار گرفت و . آمدند
 خواهان ادامه چنين جلساتی حول مسائل مشترک نآنا

می خاطر نشان . ميان افراد با تخصص های مشترک شدند
کنيم که چندی است که تشکيل گروه های تخصصی از 

 با علاقه و پيگيری دینبال می ،سوی شاخه های انجمن
شود و شاخه شمال کاليفورنيا در این زمينه موفق تر از دیگر 

 .شاخه ها بوده است
  در آغوش طبيعت

 
  ی از دانش آموختگان دانشگاه ما در مسير گروه

   مسالصعود به قله دماوند در بهار ا
  

اين جا انجمنی است که شما با هدف ياری رساندن عضو آن 
اين کاری است با ارزش که به شما اين امکان را . می شويد

می دهد تا بتوانيد با دوستان خود در سراسر دنيا مرتبط شويد 
انجمن ما پلی است ميان گذسته ما، . و به يکديگر ياری رسانيد

 می خواهيم عضو شويد، نه با ما از شما. ...حال ما و آينده ما
ما از شما می خواهيم عضو . اين هدف که به شما کمک کنيم

شويد، چون به کمک شما، به انرژی شما و به عشق شما در 
  . مان،  نياز داريمگیدستيابی به آينده ای بهتر برای هم

  
   انجمن سوتارييس ،  شيخ الاسلامیزاهددکتر
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 چند خبر
 برگزاري  دانشگاه صنعتي شريف با 

» ستارگان شريف«مراسمي باعنوان 
هاي برتر خود  از دانشجويان دارنده رتبه

 و ٨٣در آزمون سراسري سال 
 برگزيدگان  ومسابقات دانشجويي

دآتر   .المپيادعلمي تجليل آرد
، رييس دانشگاه پور سعيد سهراب

 بارهصنعتي شريف در اين مراسم در 
: عملكرد دانشجويان دانشگاه، گفت

دانشگاه صنعتي شريف در انجمن تيم 
 سال متوالي ١٨رياضي آشور براي 

رتبه اول را آسب آرد و تيم 
ريزي آامپيوتر دانشگاه نيز از  برنامه
 هزار تيم شرآت آننده، رتبه ٣بين 

  .اول را به دست آورد
کميته خبرنامه شماره اردیبهشت  

انجمن فارغ التحصيلان مکانيک 
 .ددانشگاه صنعتی شریف منتشر ش

 دانشجویان دانشگاه ما در دهمين  
 کشوری در المپياد دانشجویی

رشته علوم اقتصادی دو رتبه برتر را 
برای نخستين بار در . کسب کردند

هفت سال گذشته رتبه نخست در 
 .شریف تعلق نگرفت رشته ریاضی به

 در جلسه ای با خضور اعضای  
شورای صنفی دانشگاه و ریيس 

راض مجلس اعتکميسيون آموزش 
پذیرش دانشجویان در رابطه با 

 . دوم مطرح شددانشجویان نوبت
 از روز  دوچرخه سواران دانشگاه ما 
 یک تور دوچرخه سواری  تير ماه٢٩

چهل روزه در چندین کشور اروپایی 
 .گزار می کنندرب

سومين جلسه از سلسله نشست  
هاى مقوله عدالت و نگاه اقتصاد آزاد 

دانشکده به آن، که از سوی 
 دانشگاه ما برگزار می شود، مدیریت

دآتر غلامعلى فرجادى و   سخنرانیبه
 "دولت و عدالت اجتماعى"بررسى 

 . اختصاص داشت
سمينار دستاوردهاي تكنولوژي   
 .شد برگزار  در دانشگاه ما بندي آب

 ٢٠٠۵در مسابقات آزاد ربوآاپ  
 دانشجو و ٢٠٠ تيم شامل ٣٠آمريكا، 

مريكا، محقق ربوتيك از آشورهاي آ
آانادا، آلمان، ايران، ژاپن، مكزيك، چين 

هاي مختلف شبيه  و پرتغال در ليگ
هاي  بعدي و دوبعدي روبات سازي سه

هاي فوتباليست  فوتباليست، روبات
هاي چهارپا، به مدت  آوچك، روبات

در پايان اين  .سه روز رقابت پرداختند
سازي  ها، در ليگ شبيه رقابت
اليست آه از هاي فوتب بعدي روبات سه

هاي مسابقات ربوآاپ  جديدترين بخش

دانشكده  هاي روبوتيك است، تيم
از » آاسپين«علوم دانشگاه تهران، 

 UTUTdدانشگاه علم و صنعت ايران، 
از دانشكده علوم دانشگاه تهران، 

MRL از دانشگاه آزاد اسلامي قزوين 
 .مقام های برتر دست یافتندبه 
لم آمار که به پدر عدآتر بزرگ نيا   

 در :ایران شهرت یافته، اظهار داشت
 امكانات فرهيختگانصورتي آه براي 

و لوازم لازم را براي رشد 
استعدادهايشان فراهم نكنيم 
انتظارمان از ماندن آنان در ايران ظلم 

 .به رشد توانايي آنان است
، در دآتر سعيد سهراب پور  

وگو با خبرنگار آموزشي خبرگزاري  گفت
دانشگاه  : ايران، اظهار آرددانشجويان 

صنعتي شريف در مقطع آارشناسي 
پذيرد و  دانشجوي نوبت دوم نمي

اولويت پذيرش دانشجوي نوبت دوم را 
به مقطع آارشناسي ارشد و در 
صورت تصويب به مقطع دآتري داده 

وي در ادامه هيات امنايي   .است
ها و تفويض اختيار به  شدن دانشگاه

ها را منجر به  هيات امناي دانشگاه
ها بيان  آزادي عمل بيشتر دانشگاه

توانند با در  ها مي دانشگاه: آرد و گفت
گيري  نظر گرفتن صلاح خود تصميم

آنند و ديگر آليه اختيارات در وزارت 
در : وي افزود  .علوم متمرآز نيست

راستاي هيات امنايي شدن 
دانشگاهها، امتيازات مالي و 

امكانات و استخدامي با در نظر گرفتن 
ها واگذار شده  شرايط به خود دانشگاه

البته آليه تبعات و مسئوليت . است
  .گردد ها بر مي آن نيز به خود دانشگاه

دانشگاه : ایشان همچنين افزودند
صنعتي شريف از ابتداي تاسيس تا 

التحصيل   هزار فارغ٢٠آنون بيش از 
دآتر سهراب پور در   .داشته است

اندازي  راهخاتمه با اشاره به 
هاي مخابرات و نانوفناوري  پژوهشكده

بودجه و  : در اين دانشگاه اظهار آرد
اعتبار پژوهشكده مخابرات در مجلس 
تعيين و فعاليت پژوهشي آن نيز آغاز 

همچنين اعضا و   .شده است
تشكيلات پژوهشكده نانوفناوري نيز 

اي دارد مشخص  آه ماهيت بين رشته
 شده است و پذيرش دانشجوي
دآتراي نانوفناوري اولين قدم اين 
پژوهشكده براي آغاز فعاليت 

 .باشد مي
 هفدهمين سمينار جامعه ریخته  

گران ایران توسط دانشکده علم مواد 
 . دانشگاه ما برگزار شد

فوتبال (صنایع قهرمان فوتسال  
  .دانشگاه ما شد)  سالناخلد

  خاطرات دکتر مجتهدی
  )سخن آخر(

 
اطرات دکتر چه از خ گذشته از آن

جا در خبرنامه درج  مجتهدی که تا این
کردیم، مطالب دیگری نيز درباره 

وگوی ایشان  دانشگاه ما در خلال گفت
با دکتر حبيب لاجوردی وجود دارد که 

ها مایليم  به دليل پراکندگی آن
خوانندگان گرامی را به خود کتاب و 

از . مطالعه تمامی آن ارجاع دهيم
فقيت آميز دکتر جمله درباره طرح مو

یا " خواهر خواندگی"مجتهدی در 
دانشکده های دانشگاه ما با " ژوملاژ"

های خارجی در کتاب آمده که  دانشگاه
  –تواند مفيد باشد  اطلاع از آن می

بخش هایی از کتاب خاطرات دکتر 
مجتهدی که در خبرنامه درج شد، به 

آقای توسط دوست عزیزمان، 
خاب انتمهندس شيوا فرهمند راد 

در این جا لازم ميدانيم بار . شده بود
ن ادیگر از ایشان که یکی از بنيانگذار

  .کر کنيمشاین خبرنامه هستند، ت
   خبرنامه

  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

دکتر نجفی، عضو هيات علمی  
برخی از : دانشگاه صنعتی شریف

مسولين قبول نمی کنند که از نظر 
علمی و تکنيکی از کشورهای 

در . ر هستيمپيشرفته دنيا عقب ت
بخش صنعت هم نياز به حضور و 
فعاليت نيروهای متخصص و نخبگان 

  .علمی حس نشده است

  تماس با ما
مطالب خود را توسط پست 

   الکترونيکی به نشانی 
de.gmx@hadzaad.anousheh  

   يا توسط فکس به شماره
۴٩٣ ٢٣ ١- ۶١٧۴ - ۴٩ + 

  .ارسال کنيد
 :ایت انجمننشانی س

WWW.SUTA.ORG  

  ٣٠ شماره
  ١٣٨۴ خرداد
  ٢٠٠۵  ژوئن

  ۶ صفحه


